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Application Form for Corporate Membership 
公司會員申請表公司會員申請表公司會員申請表公司會員申請表 

 

   Membership No. 會員編號 : __________________ 

Company Details 公司資料公司資料公司資料公司資料 

Company Name (English) 公司名稱 (中文) 
 
  
 

Office / Correspondence Address 
(English) 辦公室地址/聯絡地址 (中文) 

 
 
 

Office Tel No. 辦公室電話號碼 

 Office Fax No. 辦公室傳真號碼 

 

Company Website  公司網址 
 Company Email Address 公司電郵地址 

 

Date of Establishment 開業日期 
 BR No. 商業登記號碼 

 

No. of Employees 員工數目 
 CI No. (if any) 公司註冊證書號碼 

 

Overseas Branch (if any)  海外分公司(如有) 
  

Name of Representative (English) 代表人姓名 (中文) 

 Position  職位 
 

Email  電郵 
 

Type of Ownership  

(“�” as appropriate) 經營方式 (“�”適用者) 

� Sole Proprietorship 獨資  � Partnership 合伙  

� Private Company 無限公司     � Limited Liability Company 有限公司  

� Joint Venture 合資 

Business Details 業務資料業務資料業務資料業務資料 

Nature of Business (“�”as appropriate) 業務性質(“�”適用者) 

� Ferrous and Non Ferrous Metal 黑色或有色金屬  

� Energy 能源 

� Soft Commodities 軟性商品 

� Investment Funds投資基金 

� Banking and Finance 銀行及融資 

� Others (please specify) 其他(請說明) ____________________________________________ 

Major Services/Products  

(list in order of importance) 主要服務/產品  

(按主要及次要列明) 

 

Principal Market(s)  主要市場 

 

 

 

Principal Banker(s) (optional) 主要往來銀行  

 

 

 

 

Referee 

(optional) 聯絡人 

 

Qualifications (please specify) 專業資格 (請說明) 

 

 

 

 

Year Obtained 獲得年份 

 

Organisation Currently Serving or 

Previously Served  公司現時或過往所屬社團/機構名稱 

Please specify name of organisation and serving period 請說明機構名稱及服務年份 
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Application Form for Corporate Membership 
公司會員申請表公司會員申請表公司會員申請表公司會員申請表 

 

Membership No. 會員編號 : ___________________ 

Please select type of membership / sponsorship (“√√√√” as appropriate) 請選擇會員請選擇會員請選擇會員請選擇會員/贊助類贊助類贊助類贊助類別別別別 (“√√√√”適用者適用者適用者適用者) 

[   ]  We would like to apply for Corporate Membership of Association at annual membership fee HK$10,000. 

 本公司申請成為  貴會之公司會員，年費港幣 10,000元。 

[   ]  We would like to sponsor HK$100,000 to be a Gold Sponsoring Member.  

 本公司欲成為  貴會之金贊助會員，贊助金額港幣 100,000元。 

[   ]  We would like to sponsor HK$80,000 to be a Silver Sponsoring Member.  

 本公司欲成為  貴會之銀贊助會員，贊助金額港幣 80,000元。 

[   ]  We would like to sponsor HK$50,000 to be a Bronze Sponsoring Member.  

 本公司欲成為  貴會之銅贊助會員，贊助金額港幣 50,000元。 
 

Sponsoring member privileges:  贊助會員尊享權益贊助會員尊享權益贊助會員尊享權益贊助會員尊享權益: 

 
Gold Sponsoring Member 金贊助會員 

� Lifetime free membership fee.  永久豁免會員年費。 

� Free admission for up to 5 persons to all events organised by the association.  可免費參加本會舉辦之活動，人數上限為五位。 

� Sponsor’s name will be acknowledged on the Association’s letterhead.  刊登贊助會員之名稱在本會之信箋上。 

� Sponsor’s corporate logo will be acknowledged on the Association’s letterhead.  刊登贊助會員之標誌在本會之信箋上。 

 

Silver Sponsoring Member 銀贊助會員 

� Lifetime free membership fee.  永久豁免會員年費。 

� Free admission for up to 2 persons to all events organised by the association.  可免費參加本會舉辦之活動，人數上限為兩位。 

� Sponsoring company name will be acknowledged on the Association’s letterhead.  刊登贊助會員之名稱在本會之信箋上。 

 

Bronze Sponsoring Member 銅贊助會員 

� 10 years free annual membership fee.  豁免 10年會員年費。 

� Half price admission for up to 2 persons to all events organised by the association.  可以半價優惠參加本會舉辦之活動，人數上限為兩位。 

� Sponsoring Company name shown on the Association ’s letterhead.  刊登贊助會員之名稱在本會之信箋上。 

 

We hereby apply for Corporate Membership/Sponsoring Member* of Association and attach herewith a crossed cheque payable to 
“Green Investment Promotion Association Limited” for the first year membership fee/sponsorship fee* and a copy of our current 
BR certificate, and if accepted agree to abide by the rules and regulations of the Association.  We understand that the Executive 
Committee has the right to refuse any application for membership and is not bound to state reasons for doing so (if rejected, the fees 
paid will be returned in full). 本公司兹向綠色投資推廣協會有限公司申請加入成為公司會員/贊助會員*，並附上首年會費/贊助費*的劃線支票(抬頭: “綠綠綠綠色投資推廣協會有限公司色投資推廣協會有限公司色投資推廣協會有限公司色投資推廣協會有限公司”)及公司商業登記副本。如蒙接受，本公司願意遵守  貴會之規則及條例。本公司明悉  貴會執行委員會有權不接受任何入會申請而無需說明理由(如未能接受入會，本會將全數退回已繳會費)。 
 

* Please delete if not applicable 請刪去不適用者 
 
 

 
 
Signed 簽署 ..……………………………………………………....     

(with Company Chop 連公司蓋印) 

 
 

Signed by Nominator  推薦者簽署 ……….…..………...………………........................ 

 
 
Name 姓名 ……………………………………………………..…. 

 

Position 職位 ………….……………………………………….…..   

 
 
 
Nominator  推薦者姓名 ………………………….……...…………………... 

 

Date 日期 ………………….……………………………….…..…. 

 

Date 日期 ……………….…….………………………….…...… 
 


